

海州法院执行亮剑之案款兑现公告（2021年第2期）

Haizhou Court's Announcement on the Enforcement of Liangjian's Case Money (Phase 2, 2021)

为了加大执行案款兑现透明度，向广大人民群众传递法院转变执行作风、重塑口碑形象的信心与决心，海州法院再出重拳，转变作风动真碰硬，主动向顽瘴痼疾开刀，依据最高人民法院《关于执行款物管理工作的规定》第十条之规定决定，创新兑款监督方式，决定每两周发布执行案款兑现公告，10个工作日内全部兑现完毕。以公告形式公开透明地兑现执行案款，这在全国是首创。

海州法院执行案件已经全部实现“一人一案一账号”数字化财务管理，每笔案款到账，申请执行人都会收到到账短信。今后案款到账后，除执行异议、复议等法定事由外，海州法院都将在1个月内直接向当事人兑现，同时提醒申请执行人，案款的发放与兑现，没有中间环节、没有额外费用。

In order to increase the transparency of the cashing of execution cases and convey to the people the confidence and determination of the court to change its execution style and rebuild its reputation, the Haizhou Court made another heavy blow. In accordance with Article 10 of the Supreme People's Court's "Regulations on the Administration of Enforcement of Money and Property", it has innovated the way of supervision of payments, and decided to publish an announcement on the implementation of the case payments every two weeks, and all payments will be completed within 10 working days. It is the first in the country to honor the execution money in the form of public announcements.

The Haizhou Court's enforcement cases have all realized the digital financial management of "one person, one case, one account". For every case payment, the person applying for enforcement will receive a short message to the account. In the future, after the case money is received, in addition to enforcement objections, reconsiderations and other statutory reasons, the Haizhou Court will directly cash the parties within one month, and remind the applicant for execution that there will be no intermediate links or no Additional charges.

此举开创了全国首例，借微信平台，方便广大群众，树立法律权威性。

This is the first case in China that the WeChat platform is used to facilitate the general public and establish legal authority.